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 Удружени синдикати Србије “Слога” сматрају да грађани Србије не треба да плаћају
еколошку таксу од 1.200 динара која је најављена од 1. јануара 2020. године, јер је ово
још један неоснован “намет” коју неспособна власт намеће осиромашеним грађанима.

  

Уместо да еколошку таксу плаћају они који је највише производе индустријским
загађењем, попут компаније „Хестил” у Смедереву, “Зиђина” у Бору, термоелектрана на
угаљ, хемијских постројења и компанија које се баве производњом и прерадом отпада,
власт опет удара по џепу осиромашених грађана у циљу да прибави неопходни новац за
пуњење буџета и рад неефикасног Министартва заштите животне средине.

  

  

Посебно је занимљива теза која се у задње време пласира јавности око загађења
проузрокованог аутомобилима на дизел гориво, где се они окривљују као највећи
загађивачи, док се истовремено због извоза струје о коме јавност врло мало зна, или
готово ништа – форсира грејање домаћинства на дрва и угаљ у зимском периоду.

  

Сматрамо да пре доношења било какве таксе, мора се повести озбиљна јавна расправа
и стручна полемика око тога ко су највећи загађивачи у Србији, колико они плаћају и да
ли испуњавају услове за рад, па тек онда утврдити има ли основе за доношење једне
овакве таксе коју треба да финансирају грађани.
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Ана Брнабић: Грађани неће плаћати еко таксу, прецизираћемо уредбу у понедељак

  

Председница Владе Србије Ана Брнабић рекла је данас да "нема говора да ће грађани
плаћати паушално око 100 динара месечно или 1.200 динара годишње еко таксу од 2020.
године".

  

- Ми ћемо у понедељак прецизирати ту уредбу на основу које су се појавили новински
чланци. Ми јесмо ове године мењали уредбу да би се еко такса, пре свега за предузећа
и компаније плаћала на начин који је транспарентнији и да то не би био парафискални
намет за привреду која послује у Србији� - рекла је Брнабић.

  

Она је додала да је њен предлог за будућу Владу Србије да се цео закон који регулише
ту област измени и да више не постоје две накнаде.

  

�Предлог ће бити да се такса плаћа на републичком нивоу и да се онда прерасподељује
локалним самоуправама�, рекла је Брнабић у Влади Србије.
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(Агенције)
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